
Zapisnik sa sastanaka UO ICBNC 01/07/17 i 01/25/17 

 
Dnevni red sastanka: 
  
1. Asere - Sejad ef. Isovic 
2. Prijedlog i usvajanje dnevnog reda  
3. Izvjestaj i usvajanje zapisnika sa zadnjeg sastanka 
4. Pripreme za izradu projekta dzematskog kulturno-sportskog centra 
5. Pripreme za skupstinu medzlisa 21 i 22 Januara 2017 (prvenstveno hrana i prevoz 
gostiju) 
6. Pripreme za dzematsku skupstinu 28 Januara, 2017. 
7. Imamov Izvjestaj 
8. Razno 
9. Dova - Sead ef. Isovic 
 

1. Asere – Sead ef. Isovic 

2. Dnevni red usvojen jednoglasno 

3. Zapisnik sa proslog sastanka usvojen jednoglasno 

4. Pripreme izrade projekta dzematskog kulturno-sportskog centra 

Ocekuju se nacrti metalnog dijela objekta, survey kompanija radi na ponudi cijene 

topografskog plana objekta I zemljista, ispitivanje uslova za otvaranje mezarluka na 

dzamijskoj sumskoj parceli 

5. Skupstina medzlisa – u trenutku pisanja zapisnika skupstina medzlisa je vec uspjesno 

odrzana, svi imami I gosti su izrazili zadovoljstvo gostoprimstvom I organizacijom 

skupstine. UO se iskreno zahvaljuje svim dzematlijkama i dzematlijama koje su 

ucestvovale u pripremanju hrane I ostalih potrebnih stvari. Takodje zahvaljujemo I 

vozacima koji su odradili potrbe prevoza gostiju na relaciji aerodrome – hotel – Dzamija I 

obrnuto. Sam rad skupstine se odvijao po dnevnom redu. Neke od tacaka dnevnog reda 

bile su: vakufljenje bosnjackih dzamija u Americi – jos u pocetnoj fazi, rad dzemata po 

pravilnicima ICNAB-a, susreti bosnjacke omladine, rotiranje Imama za dzumu namaz – 

podrzano ali treba zazivjeti, ICNAB-ova fondacija za stipendiranje, Hadz i Umra  

6. Dzematska skupstina – u trenutku pisanja zapisnika skupstina je vec odrzana. Detaljnije 

informacije ce biti poslate u direktnom izvjestaju sa skupstine. 

7. Imamov izvjestaj – Sead ef. Isovic je podnio godisnji radni izvjestaj. Pored svih dnevnih 

obaveza i sire Sead ef. je takodje posjetio 86 porodica. Glavna tematika ovih posjeta je 

bila cesci dolazak u dzamiju. Sead ef. je podvukao da razumije obaveze ali bi I dolazak u 

dzamiju trebao tu naci svoje mjesto. U mekteb u dzamiji je upisano 35 djece sa oko 60% 

redovnosti pohadjanja, u mekteb u Salisbury je upisano 9 djece I redovnost je 100%. U 

osvrtu na Imamov rad hadzi Mensur  je rekao da dobro radi, da je precizan I detaljan. 

Midhad je takodje izjavio zadovoljstvo njegovim radom s tim sto bi bilo dobro pojacati 



direktnu elektronsku komunikaciju sa dzematlijama. Hadzi Mensur je dodao da imamo 

web stranicu I da bi se hudbe, predavanja, dove, savjeti i slicno mogle na nju postaviti. 

8. Razno 

-  Hadzi Mensur je predlozio da se kupi blue tooth zvucnik za telefonske konferencije 

(vec kupljen I instaliran, cijena $70) 

-Elvir Dedajic ce uraditi dzematsko knjigovodstvo u Martu 

-Prostoriju biblioteke ofarbao dzematlija Almir Fejzic, UO mu se zahvaljuje na pomoci 

- UO je izglasao da Midhad bude kandidat na skupstini ispred odbora za delegate Sabora 

ICNAB-a 

- Dzamijski harem ociscen od lisca I ostalog prije pocetka skupstine medlisa, u akciji 

ucestvovali Munib Ziga, Fikro Muratovic, Esed Dedic, Almir Ibisevic, Hadzi Mufid 

Durmis, Almir Ibisevic i Midhad Duracak – UO zahvaljuje svima na odazivu 

-Traziti misljenje dzematlija za ukidanje telefonskih poziva I zamjena za drugu vrstu 

komunikacije na skupstini 

- Vildan ce pripremiti izvjestaj humanitarnog fonda Atlanta na skupstini jer je veci broj 

nasih dzematlija clan ove organizacije 

- Dzevad S. je predlozio da treba traziti dobrovoljce za popis Bosnjacke populacije iz 

Bosne I Hercegovine u Americi kako bi smo spremnije docekali sljedece izbore u nasoj 

zemlji 

- Sead ef. je predlozio da treba kupiti nove security kamere za dzamiju jer su sadasnje 

slabe, pogotovo sto nisu namijenjene za kvalitetno nocno snimanje. Ova ideja je 

trenutno u fazi istrazivanja vrste I cijene bolje video-kamera tehnologije 

- Sead ef. je takodje predlozio da se putem nasih dzemata I ICNAB-a pokusaju traziti 

donacije za nas novi center. Komentar je bio da su nam drugi dzemati I njihove 

dzematlije pomogli prilikom gradnje dzamije I da bi to mozda bilo previse zahtijeveati. 

Ostaje da se ova ideja jos istrazi I posavjetuje 

- Safet je predlozio da odbor treba da brine o svoj nasoj braci I sestrama iz BiH bez obzira 

da li oni bili clanovi ili ne sto je odbor jednoglasno podrzao  

- Sead ef. i Safet su ispred dzemata posjetili ozaloscenu porodicu Ajsic 

    9. Dova – Sead ef. Isovic           

- 


